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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2020. szeptember 16-

án 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Az ülés kezdésének időpontja: 17.00 óra 

Jelen vannak: Farkas Krisztina polgármester, Juhász Sándor, Kochnyák 

Sándor, Nádasi István, Szivek György képviselők, Radovics Istvánné 

alpolgármester, Szántó Erika jegyző 

Farkas Krisztina polgármester: Tisztelettel köszöntöm a megjelent 

képviselőket. Megállapítom, hogy a megválasztott 7 fő képviselőből 6 fő jelen 

van, az ülés határozatképes.  

Napirendi pontok: 

1. Gördülő Fejlesztési Terv 2021-2035 

2. Bursa Hungarica ösztöndíj pályázat 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 53/2020. (IX.16.) 

határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az ülés napirendjét elfogadta. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: Azonnal 

1. Napirendi pont 

Gördülő Fejlesztési Terv 2021-2035 

Farkas Krisztina polgármester: A Gördülő Fejlesztési Terv ki lett küldve. Ez 

egy 15 éves fejlesztési terv a Vízmű részéről. Más dolgunk nincs vele, minthogy 

elfogadjuk, mert a Vízműnek majd ez alapján kell ellátnia a három település 

fejlesztéseit. Ez úgy szokott történni, hogy a bérleti díjakból szokták levonni 

az értékcsökkenést és a fennmaradó összeget fordítják a hálózatra. Két 

észrevételt fogunk tenni a  Vízmű felé. Az egyik, hogy tervezünk a Nyár utcában 

víz- és csatornahálózat bővítést. A másik, hogy beadtunk pályázatot a 

Szabadság tér és Széchenyi utca útfelújítására és ha szeretnének itt valamit 

kicserélni, felújítani, akkor azt még most tegyék meg, mert ha le lesz 

aszfaltozva, akkor tíz évig nem nyúlhatnak hozzá. Semmiféle bontási 

munkákat nem fogunk ott engedélyezni. 

Kochnyák Sándor képviselő: Ez egyértelmű.  
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Juhász Sándor képviselő: Hallani lehet, hogy a Szent István utcában is 

nagyon büdös van. 

Kochnyák Sándor képviselő: Ma is nagyon büdös volt. 

Juhász Sándor képviselő: Szerintem valaki beleengedheti a csatornába az 

emésztőjét. Nagy valószínűséggel nincs bűzelzárója és ezért van ilyen 

csatornaszag. 

Farkas Krisztina polgármester: Én már arra is gondoltam, hogy a TSZ 

Majornál sokszor látom a szippantósokat, nem e onnan jön a szag. 

Juhász Sándor képviselő: Ez a rendszer hibája, mert nem jók a szivattyúk. Ez 

úgy működik, hogy két szivattyú van egyszerre. Az egyik meghibásodott, 

elvitték szerelni és nem került vissza. Ha az az egy is elromlik, akkor nincs 

átemelés. Az is okozhat szagokat. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Gábor mondta, hogy a lakosok is sokat 

tesznek érte, hogy meghibásodnak az átemelők. Wc papír helyett nedves 

törlőkendőt használnak és ez okoz sok problémát. 

Farkas Krisztina polgármester: Nekem is mutatott képeket, hogy ezek a 

törlőkendők szó szerint eltömítik ezt a rendszert, tönkre téve az átemelő 

szivattyút. 

Szivek György képviselő: Ki kellene többször írni, hogy azért van bűz, mert 

miket dobálnak a lefolyókba.  

Farkas Krisztina polgármester: Volt, hogy küldött a Vízmű szórólapot, hogy 

miket nem lehet bedobni a csatornába. Jó lenne, ha évente kiküldené. 

Juhász Sándor képviselő: Ha ez nem az átemelő környékén van, akkor nem 

az nem a szivattyú hibája. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Biztosan többször hallottátok már Ti is, 

hogy Kati reklamál az előtte lévő csatornafedél miatt. Kérjük a Vízműtől, hogy 

vizsgálják felül a csatornafedeleket. 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 54/2020. (IX.16.) 

határozata a Gördülő Fejlesztési Terv 2021-2035 évi fejlesztéseinek 

elfogadásáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadta az ÉDV Zrt. által megküldött 

2021-2035 évekre vonatkozó Gördülő Fejlesztési Tervet. 
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Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

2. Napirendi pont 

Bursa Hungarica ösztöndíj pályázat 

Farkas Krisztina polgármester: Önkormányzat 2005-ben csatlakozott a 

Bursa Hungarica ösztöndíjrendszerhez. Minden évben meg kell újítani ezt a 

szándékunkat, egy meghatározott kerettel. Az elmúlt évi 780.000 Ft 

keretösszeg helyett idén 700.000 Ft-ot szeretnék javasolni. Gyakorlatilag eddig 

mindenki kapott, aki beadta, viszont a Bursa Hungarica elsősorban azokra 

lett kitalálva, akik szociálisan rá vannak szorulva, egyszülős családban élnek, 

árvák, nehéz helyzetben lévő család. 

Kochnyák Sándor képviselő: Javaslom, hogy ugyanúgy, mint előző évben.  

Radovics Istvánné alpolgármester: Valóban már mindenki kapott. 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 55/2020. (IX.16.) 

határozata a Bursa Hungarica ösztöndíjrendszerhez történő 

csatlakozásról és az éves ösztöndíjkeret összegéről 

Kesztölc Község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Bursa Hungarica 

felsőoktatási ösztöndíjrendszer 2020. évi pályázati fordulójához 2021. évre 

vonatkozóan csatlakozik, és 700.000 Ft keretet biztosít a pályázók részére. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: 2020. szeptember 30. 

Más napirendi pont nem lévén Farkas Krisztina polgármester megköszönte a 

részvételt és az ülést bezárta. 

 

 

Farkas Krisztina       Szántó Erika  

polgármester            jegyző 


